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Anteckningar föräldramöte Zenith F02/03  

 

 

2014/2015 

- Vi har under säsongen haft ungefär 25 spelare i truppen, 15 spelare som tränar 

flitigt och ett tiotal som tränar lite mer sporadiskt. Spel i två serier (röd och blå) 

där vi klarat oss mycket bra i båda. Under säsongen har spelarna gjort stora 

framsteg och vi är mycket nöjda. Vi kan också se att ökad fys har skapat ett 

starkare gäng spelare. 

- Göteborgs cup är helt klart en av säsongens höjdpunkter. En välarrangerad cup 

där vi hade roligt och lyckades prestera bra med ett härligt gäng och med en god 

sammanhållning. 

- Vi tar med oss många positiva minnen från säsongen 2014/2015. 

 

 

Inför nästa säsong 

- Tord och Patrik stannar kvar som tränare, Marcus slutar. Vi behöver fler tränare 

för att kunna hålla igång två serier.  

- Ytterligare en lagledare behövs till nästa säsong. 

- Det är viktigt att tjejerna håller igång under sommaren. Jogga och spring, träna 

teknik med klubba och boll.  

- Vi planerar för ett uppstartsläger även inför nästa säsong, datum ej bestämt ännu 

men liknande upplägg som förra året. Hjälp från många föräldrar kommer att 

behövas.  

- Ska vi spela i två serier även nästa år? Planerar alla tjejer att fortsätta? Finns det 

tillräckligt med tränare/ledare? 

- Angående träningstider 2015/2016, möte om detta kommer att hållas veckan 

före midsommar. Så snart allt är bestämt så skickar vi ut information via 

lagetsidan. 

 

 

Lagkassan 

- Vi har ungefär 35000 kr i vår lagkassa, vad ska vi göra med pengarna och hur 

ska lagkassan administreras? Fundera över sommaren (se kommentarer/förslag 

från föräldramötet nedan) så tar vi ett beslut på nytt föräldramöte i höst. 

o Ska vi åka på en större cup om ett par år? Bra alternativ är Prag. 

Förslagsvis sommaren 2017 då tjejerna är 14-15 år. 

o Ska vi nyttja hela lagkassan varje år? Jobba och fylla på, spendera 

pengarna så att det är tomt vid säsongsslut? 

o Ska lagkassan delas upp på tjejerna? Ju längre man varit med desto större 

del? Ju mer man säljer desto större del? Hur administrera detta? 

o Eller är lagkassan något som vi gemensamt jobbar för och som alla får lika 

stor del av oavsett tid i laget/antal sålda NewBody-paket?  

- Kom gärna med förslag på hur vi kan tjäna in mer pengar till vår lagkassa. Det är 

också mycket välkommet om andra föräldrar än redan befintliga ledare kan 

tänkas sig att hålla i diverse försäljningsaktiviteter. 

- Kör vi NewBody direkt efter sommaren när säsongen drar igång som vanligt? 

 

 

Cuper 

- Michael (vår cupgeneral) kommer att ta fram ett cupschema för nästa säsong, 

förhoppningsvis kan vi delta i 2-3 cuper under 2015/2016. 

 



 

Övrigt 

- Anmäl alltid frånvaro inför träning/match till Malin på sms 0733445854 – gärna 

med orsak till frånvaro, dock inget krav (men det är bra för tränarna att veta om 

frånvaron beror på sjukdsom eller skolarbete för planering inför matcher osv) 

- Spelare som inte tränar på grund av sjukdom ska inte komma och titta på 

träning, med hänsyn till risk för att smitta ner de andra tjejerna. Samma sak 

gäller självklart inte vid skada.  

- Om ni har frågor eller funderingar så prata alltid direkt med tränarna för att 

undvika ”snack” och missuppfattningar.  

- Respektera Zeniths klubbpolicy angående fotboll vs innebandy när det gäller att 

sätta seriespel före cuper osv:  

o 1/4-30/9 = fotboll 

o 1/10-31/3 = innebandy 


